都邦财产保险股份有限公司 地下电缆、管道及设施特别条款

(保监会备案编号: 都邦[2009]N398号)

兹经双方同意,保险人负责赔偿被保险人对原有的地下电缆、管道或其它地下设施造成的损失。但被保险人须在工程开工前,向有关当局了解这些电缆、管道及其它地下设施的确切位置,并采取必要措施防止损失发生。

- (一) 对图纸上正确标明位置的地下设施的损失赔偿应先扣除以下列明的免赔额;
- (二)对图纸上错误标明位置的地下设施的损失赔偿应先扣除以下列明的免赔额;
- (三)任何损失赔偿仅限于电缆、管道及地下设施的修理费用,任何后果损失及罚金均不负责。

本保险合同保险单所载其他条件不变。

每次事故免赔额	1	或损失金额的20%,	以高者为准。
每次事故免赔额	2.	或损失金额的 20%,	以高者为准。

DU-BANG PROPERTY & CASUALTY INSURANCE CO., LTD.

Underground Cables, Pipes and Other Facilities Clause

It is agreed and understood that the Insurers shall only indemnify the Insured in respect of loss of or damage to existing underground cables and/of pipes or other underground facilities, if prior to the commencement of works, the Insured has inquired with the relevant authorities about the exact position of such cables, pipes or other underground facilities and takes all necessary steps to avoid damage to them.

- 1. Claims in respect of loss of or damage to such underground facilities which are in the same position as shown on the underground maps (drawings indicating the position of the underground facilities) shall be payable after applying a deductible of 20% of the loss amount or the deductible stated under below, whichever is the greater.
- 2. Claims in respect of loss of or damage to underground facilities incorrectly shown on the underground map shall be payable after applying the deductible stated under below.
- 3. The indemnity shall in any case be restricted to the repair costs of such cables, pipes or other underground facilities, any consequential damage and penalties being excluded from the cover.

This Clause is Subject otherwise to the terms, conditions and exclusions of this Policy.

Deductibles (any one occurrence):
1	or 20% of the loss amount, whichever is higher.
2	or 20% of the loss amount, whichever is higher.